
Hoofddorp, 23 januari 2024 
 
Betre5: Instemmingsverklaring, samengaan De Wilgen – Tabitha & SER 
 
Geachte mevrouw Veldhuijzen van Zanten, beste Ruth, 
 
Hierbij doe ik u onze instemmingsverklaring toekomen, naar aanleiding van uw verzoek, d.d. 22 
december 2023. 
 
De MR van CBS Tabitha stemt in met uw voorgenomen besluit tot samengaan van De Wilgen en 
Tabitha op grond van de onderliggende SER. Wij hechten eraan hierbij een aantal opmerkingen te 
maken en die ter overweging aan u mee te geven. 
 
Allereerst willen we onze waardering uitspreken voor het harde werken van de beide schoolteams 
ten behoeve van de totstandkoming van deze samenwerking. In alle gesprekken die we hieromtrent 
hebben gevoerd herkennen we hoge betrokkenheid en gedeelde ambiRe om het best mogelijke 
onderwijs voor onze kinderen te realiseren. De teams werken aan mooie ontwikkelingen en hierover 
wordt op construcReve wijze met ouders, kinderen en de MR gesproken. Voor ons is dat de 
belangrijkste toetssteen, dus willen we het vervolgproces alle ruimte geven. Toch plaatsen we 
kriRsche kanSekeningen bij de SER.  
 
We betreuren het dat onze eerdere voorstellen ten aanzien van de consistenRe, leesbaarheid, 
actualisering en amendering slechts beperkt verwerkt zijn in de eindversie. Een aantal voorbeelden 
ter illustraRe:  

- De eerder opgestelde ‘0-lijn’ is in het geheel niet meer opgenomen, noch wordt hiernaar 
verwezen.  

- De verheldering van begrippen als ‘huidige’ en ‘toekomsRge’ groepen 7 en 8 in de context 
van eventuele menging, hee5 niet geleid tot aanpassing.  

- De termen samenwerking, samenvoeging en samengaan worden nog steeds door elkaar 
gebruikt, net als de verschillende benamingen van de Buitenplaats Nassaupark. 

- De MR hee5 geen kennis van een ‘concept stappenplan best passende schoolRjden’, 
waarnaar wordt verwezen.  

 
Hoewel wij begrip hebben voor de beperkte uitwerking van de effecten van financiële tekorten, 
omdat die pas recent zijn ontdekt, spreken wij wel onze zorg hierover uit. De onderbouwing die we in 
de SER teruglezen is minimaal en de gevraagde vergelijkingstabellen ontbreken. We benadrukken ons 
advies, omwille van de omvang van het project, de huidige uitbreiding van de direcRe (2,6 FTE in 
plaats van 2,0) zo lang als nodig aan te houden, zonder dat deze op de schoolbegroRng drukt. 
 
We zien de vaststelling van deze SER als een startpunt van een proces waarin wij vertrouwen hebben 
en we delen de ambiRes. Toch geven we nadrukkelijk mee dat wij toekomsRge stukken die 
voortvloeien uit dit proces, met extra scherpte en hoge verwachRngen zullen benaderen. Kinderen, 
ouders en personeel mogen van ons verwachten dat wij ons construcRef kriRsch opstellen, omwille 
van het best mogelijke resultaat. We gaan ervan uit dat u die ambiRe met ons deelt en zult 
ondersteunen. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
Tom SnelRng 
VoorziSer MR CBS Tabitha 


